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After his statements in Beloha Androy, Hery Rajaonarimampianina demonstrated that after two
years of power, he is profoundly affected by the syndrome of Procuste. What is it ?

  

  

The syndrome of Procuste comes from the name of an innkeeper of the Greek mythology which
lengthened of strength those among his hosts who did not go into the bed which he proposed
them, and who cut the members of those who exceeded it. This myth illustrates perfectly this
universal trend to be deformed (or deny) facts to make them match to a rational or religious
orthodoxy .

  

The Syndrome of Procuste is characterized by the atrophy of the imagination and the creativity,
by the incapacity to be thought in a analog way and by a trend to want "to format" everything
according to their own criteria, on behalf of(under the cover of) one claimed rationalism. The
Reason, the Science and the Truth are often taken hostage by these psychologically hyperstiff
individuals.

  

New Procustes are often, administrators, accountants, administrators, members of a religious
order or scientists. They exercise their tyrannical power in the administrations or the large
companies, within which their trend to want to play the youngs-heads can amply express
themselves. Authoritarian and castrating, they make an excessive use of their dominant position
by obliging their subordinates " to go into the rank ". They use the criticism in abundance
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because they always want to be right and to force the others to accept their arguments. The bad
faith is so a second nature for this kind of person. They boast of possessing a staunch logic,
even when the facts their blame. Their propensity to deform or to deny the truth makes them
dogmatic and sometimes dangerous. Those who oppose them or question their rationnalité run
a risk of being excommunicated, compromised and persecuted psychologically intellectually
sociallly?

  

  

Nicholas Palffy. Swiss specialist in strategic communication 

  

  

Having said that, I do not know who of Hery Rajaonarimampianina (57 years) and I (62 years)
will leave this planet Earth. In any case, I don't give a damn if he compromises me and
persecutes me because I do not intend to take the truth in my grave. His statements, in so much
" president of the republic ", to Beloha Androy, demonstrated this disease which deteriorates
from day to day .

  

Yes, he became dangerous for all the Malagasy people. The proofs of his syndrome of Procuste
are in his speech of January 8th, 2016.

  

So, in Madagascar, there is neither Kere, nor kidnapping, nor traffics in any kinds (rosewood
and endangered species), nor urban and rural insecurity, nor dahalo, nor politicization of the
administration, nor unballastings (but " cuts "), nor corruption.
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  The Big island soaks in a paradisiac atmosphere and does not thus wait more than does notarrive hundreds of thousand foreigners to enjoy this exceptional "center of the world ". Thank you friends of Madagascar to have lent millions of dollars to our country so that theMalagasy who will survive us can better sink under the burden of these debts and their services.  Madagascar? A (fiscal) paradise!  Jeannot Ramambazafy – 10 February 2016  **********************************  French translation  

  Hery Rajaonarimampianina. Profondément atteint du syndrome de Procuste  Après ses déclarations à Beloha Androy, le 7 février 2016, Hery Rajaonarimampianina adémontré qu’après deux ans de pouvoir, il est profondément atteint du syndrome de Procuste.Qu’est-ce ?  Le syndrome de Procuste tire son nom d’un aubergiste de la mythologie grecque qui allongeaitde force ceux parmi ses hôtes qui ne rentraient pas dans le lit qu'il leur proposait, et qui coupaitles membres de ceux qui en dépassait. Ce mythe illustre parfaitement cette tendanceuniverselle à déformer (ou nier) des faits pour les faire concorder avec une orthodoxierationnelle ou religieuse.  Le Syndrome de Procuste se caractérise par l'atrophie de l'imagination et de la créativité, parune incapacité à penser de manière analogique et par une tendance à vouloir tout "formater"selon leurs propres critères, sous couvert d'un prétendu rationalisme. La Raison, la Science etla Vérité sont souvent pris en otage par ces individus psychologiquement hyperrigides.  Les nouveaux Procustes sont souvent, gestionnaires, comptables, administrateurs, religieuxou scientifiques. Ils exercent leur pouvoir tyrannique dans les administrations ou les grandesentreprises, au sein desquelles leur tendance à vouloir jouer les petits-chefs peut amplements'exprimer. Autoritaires et castrateurs, ils abusent de leur position dominante en obligeant leurssubordonnés à "rentrer dansle rang". Ilsusent de la critique en abondance car ils veulent toujours avoir raison et forcer lesautres à accepter leurs arguments. La mauvaise foi est ainsi une seconde nature pour ce type d'individus. Ils se targuent deposséder une logique à toute épreuve, même quand les faits leur donnent tort.Leur propension à déformer ou nier la vérité les rend dogmatiques et parfois dangereux. Ceux qui s'opposent à eux ou mettent en doute leur rationnalité courent le risque d'êtrepsychologiquement excommuniés, intellectuellement discrédités et socialement persécutés.   Nicholas Palffy. Spécialiste suisse en communication stratégique    Cela expliqué, je ne sais pas lequel d’Hery Rajaonarimampianina (57 ans) et de moi (62 ans)quittera cette planète Terre. En tout cas, je n’en ai rien à cirer s’il me discrédite et me persécutecar je n’ai pas l’intention d’emmener la vérité dans ma tombe. Ses déclarations à lui, en tant «président de la république », à Beloha Androy, ont démontré cette maladie qui s’aggrave de jour en jour.   Oui, il est devenu dangereux pour l’ensemble des Malgaches. Les preuves de son syndrome deProcuste se trouvent dans son discours du 8 janvier 2016.  Ainsi, à Madagascar, il n’y a ni Kere, ni kidnapping, ni trafics en tous genres (bois de rose etespèces en voie de disparition), ni insécurité urbaine et rurale, ni dahalo, ni politisation del’administration, ni délestages (mais des « coupures »), ni corruption.   La Grande île baigne dans une atmosphère paradisiaque et n’attend donc plus que n’arrive descentaines de milliers d’étrangers pour goûter à cet exceptionnel « centre du monde ». Merciamis de Madagascar d’avoir prêté des millions de dollars à notre pays pour que les Malgachesqui nous survivront puissent mieux s’enfoncer sous le fardeau de ces dettes et de leur service.   Madagascar ? Un paradis (fiscal) !  Jeannot Ramambazafy – 10 février 2016
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